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Enkel fråga  

till ordförande för Mångkulturellt Centrum, Marie Spennare (M) 

 

 

 

 

Angående Mångkulturellt Centrums framtid 

 

Jag har nu suttit som ledamot i styrelsen för stiftelsen Mångkulturellt 

Centrum (MKC) i drygt ett år. Vi har under hela denna tid kämpat med 

en budget som har varit väldigt ansträngd. Mycket av detta på grund av 

nedskärningar i bidrag från regionen och staten men också på grund av 

en ansträngd kommunekonomi. Men årets budget är en ren slakt av 

MKC. När det nya styret kommer med förslag till budget fattas det 1,2 

miljoner kronor. Detta innebär att lunchrestaurangen Tavernan som har 

varit en mycket uppskattad verksamhet på MKC tvingas läggas ner. Efter 

att kommunen tagits över den 6 november av en högerminioritet har vi 

också fått en ny ordförande i styrelsen i Marie Spennare, Moderaterna. 

På det senaste styrelsemöte hade vi en ganska djupgående debatt kring 

MKCs riktning framåt. Moderaterna har ju tidigare varit väldigt tydliga i 

sin ståndpunkt att de vill avveckla MKC. Och jag fick det absoluta 

intrycket att denna ståndpunkt står Marie Spennare också bakom. 

  

 

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga: 

 

Kommer du att verka för att MKC läggs ner? 

 

 

Marit Normasdotter (V) 
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